
Banka Slovenije.
250-milijonska dokapitalizaci-
ja za NLB ne bo dovolj. Vroče
tudi okrog strategije v NKBM.
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NLB. Guverner Banke Slove-
nije Marko Kranjec ne izklju-
čuje možnosti, da bi bilo tre-
ba našo največjo banko letos
še enkrat dokapitalizirati. Na
vprašanje o morebitni odgo-
vornosti največjega lastni-
ka, torej države, za razmere v
NLB, pa je diplomatsko od-
govoril: "Zadnja dogajanja
so jasno pokazala, da banka
ni imela ustrezne uprave ali
ustreznega nadzora. Uprave
oziroma nadzorne svete pa so
imenovali lastniki."

NKBM potrebuje svež denar
"Mi dokapitalizacijo NKBM
podpiramo," je bil včeraj od-
ločen Kranjec. Stališča agen-
cije za upravljanje kapital-
skih naložb, da bo uprava
mariborske banke z doka-
pitalizacijo znižala vrednost
premoženja obstoječih del-

ničarjev, ni želel neposredno
komentirati, je pa pripomnil:
"Večji kapital je zagotovilo za
večje donose, ti pa določajo
vrednost delnic."

Zmedeni signali agencije
Je pa svoje stališče o doka-
pitalizaciji NKBM čez noč
spremenila Dagmar Komar,
šefica agencije za upravlja-
nje kapitalskih naložb. Po
novem "gre za dobro nalož-
bo in je smiselno, da država

pri dokapitalizaciji sodelu-
je", ker bi to "poslalo pozi-
tiven signal kapitalskim tr-
gom". Ce pa bi država že
zmanjšala delež v NKBM, je
"treba na organiziran način
prodati celoten državni de-
lež v NKBM najboljšemupo-
nudniku", meni agencija. In
prav okrog strategije države
v NKBM v prihodnje (kdaj jo
bo prodala) bo v vladi vroče
danes in jutri, pravijo viri.
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Banka Slo-
venije je le
nadzornik.
Odnosov med
delničarji pa
ne komenti-
ramo.

Marko
Kranjec,
guverner
Banke
Slovenije

Nizka cena delnice NKBM je tudi posledica "zgrešenih odločitev vodstva
banke v preteklosti", Komarjeva opominja šefa NKBM Matjaža Kovačiča.


